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Folytassuk, vagy legalábbis próbáljuk meg folytatni az igével való foglalkozást. Azzal kezdtük
konferencia hete van, ezért próbáltunk néhány gondolatot megfogalmazni, és közben együtt lenni az
Úrral.  Mert jó Vele lenni, keresni mit is mond nekünk.  Azonban erre időt kell szánni. Az ige csak
úgy nem tárul fel előttünk magától, időre, megállásra, nekiszánásra, és a Szentlélek jelenlétére van
szükség.  Azonban nagy kísértés lehet, ha már nincs konferencia, több időt nyerek.  Végül is nem is
olyan nagy baj, mert végre utolérem magamat.  Annyi minden lemaradt volna, közben az eső is egy-
re többször esik. Így legalább mindenre lesz időm. Azonban tudjuk, hogy semmivel sem lesz több
időnk, és egyáltalán nem fogjuk utolérni magunkat.  Miért? Azt gondoltuk a technika fejlődése lát-
tán mennyivel könnyebb is lesz az életünk. Autóval megyünk, gyaloglás helyett. A kommunikációt
felváltották az okos eszközök, és így mindent otthonról el tudunk intézni. Kérdem én, több idővel
rendelkezünk? Több időt tudunk egymással tölteni?  Amikor istentiszteletre hívogatnak azzal ment-
jük magunkat, nincs időm, még vasárnap is dolgozni kell. Hogy is van ez?  Minél könnyebb az élet,
annál gyorsabbá válik, így nem időt nyerünk, hanem még inkább pörgünk és rohanunk. 

Ezért lényeges, hogy végre álljunk meg, vegyük kézbe a Bibliát és olvassuk.  Mert nem az lé-
nyeges, hogy ezt hol tesszük, hanem az, hogy tegyük. Otthon is rászánhatom az időt Isten megisme-
résére.   Ha őszintén és igazán meg akarom az Úr Jézust ismerni elég egy Szentírás, és mivel Ő élő
Valóság megtapasztalom jelenlétét és kegyelmét. Fontos hangsúlyozni a Biblia olvasását, mert nem
mások véleményével kell megismerkednünk, hanem magával az Úrral. És Ő az igében mutatkozik
be. Elmondja kicsoda. Azért is írom ezt le, hogy bátorítsak a Szentírással való foglalkozásra, olvas-
sam akkor is, ha azonnal nem értek mindent. Minél többet olvasom, annál inkább feltárul előttem
üzenete. Közben pedig magam is változáson mehetek keresztül. Mert az ige élő és ható.  

Ha továbbra is Márk evangéliuma első fejezetébe tekintünk bele, azt látjuk, hogy az Úr Galileá-
ba megy és ott hirdeti Isten országának evangéliumát. Mi ebben a különleges? Az, hogy az a terület
pogány, sötét vidékként volt elkönyvelve, így azt láthatjuk, Jézus a keményebb terepet választotta.
Nem Júdeába tette székhelyét, ahol a sok kegyes, tudós, hitben jártas ember élt.  Odament, ahol a
sötétség várta, hogy megjelenjen a világosság. Nálunk más a tendencia, inkább a könnyebb terepet
választjuk, azokat a helyeket, embereket, akik fogékonyabbak az igére, a vallásos dolgokra.  Jézus
azonban a legnehezebb terepet választja, a mélyen élő, és nagy bajban lévő személyeket keresi. Ez
nekünk is reménységet ad. Keres az Úr, megszólít és így esélyt ad az életváltozásra.  Ő nem kerül el
senkit, nem hagyja ki a nem szeretem helyeket.  Leprások, paráznák, vámszedők kereshették fel bát-
ran. És ha már találkoztak Vele, életfordulatot éltek meg. A leprás megtisztult, a parázna megszaba-
dult,  a vámszedő pedig új szívet és hozzáállást kapott.

Kövessetek, mondja az embereknek, és ezzel kapcsolatba kerül velük. Egyben meg is mondja
mit vár tőlük. Csak ennyit, jöjj és kövess Engem! Ezt akarja, hogy induljunk el  és kövessük Őt, bíz-
zuk Rá magunkat.  A követés nem más, mint hosszútávú és tartós kapcsolat Vele, és ennek a kapcso-
latnak az ápolása.  

Amikor azt mondja, kövess, akkor arra gondol, hogy valóban Őutána induljunk, és maradjunk is
meg a nyomában.  Igen, az Ő nyomában mindvégig, és nem arra szólít fel, hogy egy felekezetet,
vagy annak tanításait, hagyományait kövessük. Jézus megismerése és követése nélkül a legszentebb
hagyomány sem segít. Csak egyedül Ő segíthet, csak Ő adhat életet! Ezért hív a maga követésére.

Az első tanítványok reakcióit látva megtudjuk mit is jelent Jézust követni. Azonnal elhagyták
mindazt, ami addig fontos, az életük része volt, ami kitöltötte mindennapjaikat, ami az életet jelen-
tette.  Miért hagytak el mindent? Mert megtalálták az igazi Életet. Jézusban felragyogott a legna-
gyobb kincs, amit ebben a világban meg lehet találni. És ez nem más, mint az Úr Jézus Krisztus. Az
Ő megismerése, a Vele való élet mindent megér.
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Mi az ami még köt, ami visszatart, ami még az életet jelenti?  Mi az ami miatt még nem akarok
elindulni követni az Urat? Követni azonban csak így lehet, és csak így érdemes. Mindent elengedni,
és hagyni, hogy most már az Úr töltse meg szívemet és két kezemet.  A tanítványok mindent kien-
gedtek a kezükből, és arra várnak, hogy Jézus töltse meg majd azokat.  Engedj el mindent, amit ed-
dig szorongattál, amitől a boldogságodat remélted, és indulj, és meg fogod látni, ha Őreá figyelsz,
és teszed amit mond, megtelik majd a hálód. 

Jakab és János amikor az Úr meglátja őket a hálót kötözgetik és javítgatják. Annyira jól kifejezi
ez a Jézus nélküli életünket. Minél jobban igyekszünk megmutatni, hogy mi magunk is mindennel
elboldogulunk, annál több szakadás, és lyuk keletkezik rajta.  Amikor meglátjuk, elkezdjük kötöz-
getni, toldozgatni. Mi akarjuk rendbe hozni, vagy más hozzánk hasonló, bukdácsoló emberhez for-
dulunk. De bárki kötözgeti össze a szétszakadt részeket, ismét szét fog jönni, vagy más helyen kép-
ződik szakadás.  Annyit próbálkoztunk már tartós megoldás nélkül, és mégis mindig elhisszük, hogy
megy ez nekünk.  

 Amikor az Úr meglátja őket, nem áll be segíteni nekik. Mi talán azt gondolnánk, segítsünk
ezeknek az embereknek. Kötözgessünk mi is, vagy esetleg ajánljunk valami szakembert. Mert ránk
az a jellemző, hogy a világ eredmény nélküli módszereivel próbálunk boldogulni. Elhisszük, hogy
lehet eredményesen javítgatni. Jézus nem javítgat, hanem felszólít, hagyd itt az egészet, és engem
követve kezdje el egy újat. Mert ez a megoldás. Új kezdet, új teremtés Jézus által. Nincs más meg-
oldás.  És az az új, amit Jézus kínál, az valóban új, olyan, amihez fogható nem volt. És Nála nélkül
nem is lesz, bármivel próbálkozzunk. A megoldás, mindent hátrahagyva, életünket Őreá bízva men-
jünk a nyomában. Figyeljünk mindig a szavára. Ezekben a napokban megszólít az Úr, élő kapcsolat-
ra, és egy egészen új fajta életre hív.  És ez már nem bukdácsolás, hanem győztes élet. Ez igazi bűn-
bánatból fakad. Jézussal találkozva meglátom bűneim, és őszintén megvallom  Neki. Nem csupán
bevallom, hogy igen, én is ember vagyok és elbuktam, de mit is lehet tenni.  Nem, Jézus igazi sza-
badítást, és megoldást kínál. Olyan élettel ajándékoz meg, amiben nem kötelező visszaesni, vétket
elkövetni.  Ő képessé tesz új életben járni. Ha nem így volna, akkor miért mondta, menj el, többé ne
vétkezz! Hát azért mondta, mert Vele lehetséges  már nem úgy élni, ahogyan eddig éltem, lehet
győztesen járni.
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